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Förslag 

Miljökontrollen behöver utvecklas generellt för att kunna bibehålla de vinster som 

minskade utsläpp som följer med modern teknik. Särskild vikt behöver läggas på 

att kunna utnyttja fordonens information i sina OBD-system. Förslaget kan 

innefatta TS förslag om partikelräkning   

 

 

Skäl 

De miljövinster som görs med moderna fordon är viktigt att bibehålla och inte 

godkänna fordon som har försämrats. Viktigt att säkerställa både minskad 

bränsleförbrukning och utsläpp. De lagstadgade miljözonerna tillåter olika euro-

klasser och då måste deras högre klass bibehållas för att målet med en miljözon 

bibehålls.  

 

 


